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آلبوم ناصری کاخ 
گلستان گم شد

ودیعه مسکن به عنوان 
خرید کالا ارائه خواهد شد

خبر خبر
درخواست 33 عضو تحریریه »شهروند« 

از انجمن صنفی روزنامه نگاران:
 نگذارید تسخه کاغذی این 

روزنامه تعطیل شود
شهروند۳۳ عضو از تحریریه روزنامه 
هیات  و  رییس  به  نامه ای  در  »شهروند« 
مدیره انجمن صنفی روزنامه نگاران استان 
تهران خواستار واکنش به تعطیلی کاغذی 

این روزنامه شدند. 
تحریریه  اعضای  سرگشاده  نامه  در 
روزنامه »شهروند« که قرار است به زودی 
چاپ کاغذی آن متوقف شود و حیات آن 
کند،  پیدا  ادامه  مجازی  دنیای  در  صرفا 
و  روزنامه  این  های  فعالیت  مرور  ضمن 
تغییرات محتوایی و ساختاری که تجربه 
کرده، به اهمیت ادامه حیات این روزنامه 
اجتماعی پرداخته شده است. در بخشی از 
این نامه آمده است که »ما، اعضای تحریریه 
روزنامه شهروند، هر چه در توان داشتیم 
مقام  در  را،  »شهروند«  تا  بستیم  به کار 
رسانه ای که در اندیشه رفع فقر و نابرابری 
تمامی  برآیند  اما  داریم.  نگه  زنده  است، 
هلال  مسوولان  اظهارنظرهای  و  اتفاقات 
احمر به ما نشان داد که اراده ای بر حفظ 
این »رسانه« از سوی آنان وجود ندارد.«در 
بخش پایانی این نامه نیز عنوان شده است 
بیکاریِ  به  فقط  رسانه  یک  »مرگ  که 
حذف  انجامید.  نخواهد  روزنامه نگاران 
بر جامعه  آثار عمیقی  صدای یک رسانه، 
غیررسمی  رسانه های  گرفتن  قدرت  و 
خواهد داشت که این را کارشناسان بارها 
هشدار داده اند.« امضاکنندگان این نامه از 
انجمن صنفی روزنامه نگاران استان تهران 
درخواست کرده اند که در مقابل این اقدام 
واکنش جدی نشان داده و برای حفظ این 

نهاد رسانه ای از توانشان بهره بگیرند.

پلمب ۹ صرافی متخلف در پایتخت
معاون نظارت بر اماکن عمومی پلیس 
امنیت پایتخت از پلمب ۹ صرافی به دلیل 
خرید و فروش غیر مجاز ارز و اخلال در 
نادر  داد.سرهنگ  خبر  اقتصادی،  نظام 
مرادی اظهار داشت: روز گذشته چند تیم 
از مأموران معاونت نظارت بر اماکن عمومی 
راستای  در  بزرگ  تهران  امنیت  پلیس 
نظارت بر صرافی های پایتخت و به منظور 
ساماندهی و پیشگیری از جرایم و تخلفات 
مربوط به این صنف، از ۳۵ صرافی بازدید 
کردند.وی افزود: در این طرح به ۱۵ واحد 
صنفی تذکر کتبی داده شد و ۹ صرافی 
غیر  فروش  و  علت خرید  به  نیز  متخلف 
مجاز ارز و اخلال در نظام اقتصادی با اخذ 
دستور قضائی پلمب شدند. معاون نظارت 
بر اماکن عمومی پلیس پایتخت خاطرنشان 
کرد: پلیس اماکن عمومی برای پیشگیری 
یک  طی  صنفی  تخلفات  و  جرایم  از 
بازدید  صنوف  همه  از  منظم  برنامه ریزی 

مقطعی دارد.

با حضور وزیر نیرو
۱۵ پروژه برقی تهران به 

ارزش ۲۸۵ میلیارد تومان به 
بهره برداری رسید

توزیع  فوق  پروژه   ۱۵ نیرو  وزیر 
با  را  تهران  منطقه ای  برق  شرکت 
تومان،  میلیارد   ۲۸۵ سرمایه گذاری 
قالب  در  ویدئوکنفرانس  طریق  از 
#هرهفته_ پویش  هفته  چهاردهمین 

الف_ب_ایران افتتاح کرد.
 ۲ بر  بالغ  هزینه ای  با  پروژه ها  این 
با هدف  و  ریال  میلیون  و ۸۵۲  میلیارد 
افزایش قابلیت اطمینان و پایداری شبکه 
از  برای گذر  فوق توزیع در استان تهران 

پیک بار ۹۹ اجرا شده است.
 ۶۳ پست  گزارش،  این  بر  بنا 
توسعه  و  تقویت  کارون،  کیلوولت 
پاکدشت،   ،۲ آباد  شمس  پست های 
فاطمیه، مشیریه، ظفر و نصب فیدرهای 
شهریار،  سوم  ترانس  کیلوولت   ۲۰
طرشت،  ارتباطی  کیلوولت   ۶۳ خطوط 
شریف آباد، شیخ بهایی، ورامین، دوشان 
و  _پیروزی  تپه  دوشان  و  تپه_شهدا 
 ۸ در  سازی  بهینه  و  اصلاح  پروژه های 
خازن های  بهره برداری  و  نصب  شبکه، 
توزیع،  فوق  پست   ۳۰ در  کیلوولت   ۲۰
طرح های افتتاح شده این هفته از پویش 

به شمار می آید.

نقص تجهیزات؛یکی از علل خاموشی ها
فرسودگی ۵٠ درصد شبکه برق

دیسپاچینگ  و  برداری  بهره  معاون 
دما  افزایش  گفت:با  تهران  برق  توزیع 
خرابی  میزان  برق،  مصرف  افزایش  و 
ایجاد  باعث  و  رود  می  بالا  تجهیزات 
مختلف  محدوده های  در  خاموشی 
معاون  منصوری،  حمیدرضا  می شود. 
توزیع  دیسپاچینگ  و  برداری  بهره 
علت  درباره  پاسخ  در  بزرگ  تهران  برق 
بعضاً  که  پایتخت  پراکنده  خاموشی های 
در  آن  منظم  تکرار  شاهد  مواردی  در 
تجهیزی  هر  گفت:  هستیم،  روز  ساعات 
از جمله تجهیزات برقی احتمال معیوب 
افزایش  و  دما  افزایش  با  دارند؛  را  شدن 
بالا  تجهیزات  خرابی  نرخ  برق،  مصرف 
آن  در  خاموشی  ایجاد  باعث  و  می رود 
میانگین  افزود:  وی  می شود.  محدوده 
زمان رفع عیب بسته به نوع تجهیز بین 
بنابراین  یک تا دو ساعت طول می کشد 
خاموشی های اتفاق افتاده عمدتاً به علت 
عیب در تجهیزات است. این مقام مسؤول 
درباره راهکار کاهش خاموشی ها توضیح 
ناپذیر  اجتناب  تجهیزات  خرابی  داد: 
و  تعمیر  برنامه های  اجرای  با  ولی  است 
کاهش  را  خرابی  نرخ  می توان  نگهداری 
داد که این شرکت همه ساله این برنامه 
رویه  بی  افزایش  البته  می کند،  اجرا  را 

مصرف برق نرخ خرابی را بالا می برد.

دستور رییسی به سازمان بازرسی کل کشور برای پیگیری ارزهای بازگردانده نشده

حناچی: تعلیق طرح ترافیک تاثیری در کاهش شیوع کرونا ندارد

این که  بیان  با  قضا  دستگاه  رئیس  رییسی 
صورت  ارزی  تخلّف  دلار  میلیارد   ۲۷ می شود  گفته 
قضاییه  قوه  به  متخلّفان  چهارم  یک  فقط  اما  گرفته 
به  نمی شوند  معرفی  چهارم  سه  و  شدند  معرفی 
موضوع  تا  داد  ماموریت  کشور  کل  بازرسی  سازمان 
بازگرداندن ارز حاصل از صادرات توسط شرکت های 
خود  اقدامات  گزارش  و  پیگیری  با جدیت  را  دولتی 

در این زمینه را ارائه کند.
عالی  شورای  نشست  در  قضاییه  قوه  گزارش  به 
توسعه  مرکز  رئیس  صادقی،  حجت الاسلام  قضایی، 
سخنگوی  گزارش  به  اشاره  با  اختلاف،  حل  شوراهای 
اسامی  از  درصد   ۲۵ تنها  اعلام  بر  مبنی  قوه قضاییه 
سوی  از  ارزی  متخلّف  صادرکنندگان  و  واردکنندگان 
گزارش ها  از  آنچه  کرد:  اظهار  قضا،  دستگاه  به  دولت 

که  متخلفّی  شرکت های  مابقی  درصد   ۷۵ برمی آید، 
ارز  بازگرداندن  و  خود  ارزی  تعهدات  اجرای  به  اقدام 
نکرده اند، شرکت های عمده دولتی همچون شرکت های 
دارد  جا  که  است  آن  امثال  و  پتروشیمی ها  و  نفتی 
متخلّف  مدیران  با  آن ها،  شناسایی  با  بازرسی  سازمان 

برخورد کرده و حقوق ملت را استیفا نماید.
سخنان  به  واکنش  در  قضا  دستگاه  رئیس 
 ۲۷ می شود  گفته  کرد:  اظهار  صادقی  حجت الاسلام 
یک  فقط  اما  گرفته  صورت  ارزی  تخلفّ  دلار  میلیارد 
سه  و  شدند  معرفی  قضاییه  قوه  به  متخلّفان  چهارم 
بازرسی  است سازمان  نمی شوند؛ لازم  معرفی  چهارم 
صادرات  از  حاصل  ارز  بازگرداندن  موضوع  کشور  کل 
توسط شرکت های دولتی را با جدیت پیگیری و گزارش 

اقدامات خود در این زمینه را ارائه کند.

شهردار تهران با اشاره به اینکه طرح ترافیک یک هفته معلق شده تا اثرات آن 
بررسی شود گفت: در دیگر کشورها طرح های ترافیک را ملغی نکردند بلکه اجرای 

آن در ایام کرونا با شدت بیشتری دنبال می شود.
روز  مناسبت  به  مجازی  خبری  نشست  در  تهران  شهردار  حناچی  پیروز 
خبرنگار، گفت: پرونده های فساد مربوط به سیستم اداری شهرداری بی سرو صدا در 
حال تعقیب است و حق و حقوق شهرداری از سوی بخش حقوقی تعقیب می شود. 
وی در ادامه به مساله اوراق مشارکت پرداخت و گفت: بخشی از این اوراق مربوط به 
بانک آینده ۹۱۰ میلیارد تومان بوده است و از در سال ۹۷ باقی مانده بود و با تسویه 

این مبلغ به بازپرداخت این اوراق ۵۰ درصدش با دولت است.
وی افزود: سال ۹۸ هم ۱۵۰۰ میلیارد اعتبار، هزار میلیارد آن در جهت تکمیل 
خط ۶و ۷، تکمیل ایستگاه ها و سیگنالینگ و بخش هایی از شبکه مترو هزینه خواهد 

شد و ۵۰۰ میلیارد آن در زمینه اتوبوسرانی هزینه خواهد شد.
حناچی در خصوص لازمه حضورش در جلسات هیأت دولت گفت: حضور 
شهردار کلان شهر تهران و به عنوان رئیس مجمع کلانشهرها را پوشش می دهد 
که ۵۰ میلیون را پوشش می دهد و بسیار هم تأثیرگذار بوده است و با این ارتباط 

می تواند تسهیل شود.
شهردار تهران با بیان اینکه دولت هم با توجه به اینکه تهران پایتخت است 
و مسائل آن ملی است به این ارتباط احتیاج دارد، گفت: ولی چون قانونا شهردار 
عضوی از هیأت وزیران نیست، می بینیم که در کل دوره های ریاست جمهوری در 

دوره های هفتم، هشتم و نهم این اتفاق افتاده است.
وی خاطر نشان کرد: در بحران های اخیر مثل سیل ۹۸ در استان های مختلف، 
آتش سوزی زاگرس، وقایع آبان ماه، وقوع هواپیمای اوکراینی، شیوع کرونا شهرداری 

اصلی ترین بازوی اجرایی دولت بوده است.
انجام  مراقبت های لازم  اگر  بارندگی ها  به  توجه  با  عید ۹۸  افزود:  حناچی 

نمی گرفت سیل می آمد و با آمادگی بحران کنترل شد.
وی با اشاره به اینکه و وقتی از صندوق توسعه ملی استقراض می شود می توان 
نتیجه گرفت شرایط دولت حاد است گفت: با این وجود برای خرید اتوبوس های 

جدید قول هایی گرفته ایم.
ادبیات طلبکارانه را  وی در خصوص مطالبه حضور در هیأت دولت گفت: 

نمی پسندم و با مذاکره و استدلال می شود خیلی از اهداف را به نتیجه رساند.
حناچی با اشاره به اینکه جماران یک محله نیست، گفت: جماران یعنی ایران، 

اتفاقی که در جماران افتاده بود را می توان از زبان دیگران درک کرد.
وی به مشاهدات سران کشور که از ساده زیستی بنیان گذار جمهوری اسلامی 
اشاره داشت و ابراز داشت: با جماران در سه سطح باید برخورد کرد، سطح جهانی 
که پیام ساده زیستی و مواجه با مردم را باید منتقل کرد، سطح دیگر، سطح ملی 
است که باید مثل دیگر موارد ثبت ملی شده ولی متأسفانه هنوز حریم ندارد، و سطح 
شهر تهران که در شورای عالی شهرسازی به استناد بند دال ماده ۶۶ قانون در سال 
۸۰ محدوده طرح کوچک شده و می بینیم که طرح عمل شده و جماران به شکل 

سابق حفظ شده است.
وی افزود: مجموع پلاک های درگیر ۱۴۶ پلاک مسکونی است که از این میان 
حدود ۱۰۴ پلاک درگیر موضوع است و درگیر عمومی ندارد و تعدادی هم بر اساس 

ضوابط ساخته اند و مشکلات محدود است.
و  مقیاس جهانی  به  توجه  با  کاری  کرد: مطمئنم هر  حناچی خاطرنشان 
ملاحظات محلی و درخواست های جهانی صورت گیرد قابل دفاع است و مطمئنم 

شورای عالی شهرسازی هم با همین رویه ادامه می دهد.
وی با اشاره به اینکه در برخی از مناطق لزوم بازبینی به طرح تفصیلی با نگاه 
ملی و بین المللی خلاف قانون نیست. گفت: در پیش از انقلاب هم سابقه دارد، شهر 
بسطام که به دلیل آثار موجود با ورود شورای عالی شهرسازی با تغییراتی مواجه شد.

البته  وارد موضوع شود  ویژه  عنوان طرح  به  افزود: شهرداری می تواند  وی 
رویکرد شهرسازی اینگونه بود که اگر صورت بگیرد از طریق بازبینی بوده است.

حناچی از تلاش شهرداری برای تعیین تکلیف ۳ هزار ملک از املاک شهرداری 
که در دست غیر است، گفت: ممکن است بسیاری از این املاک، مصوبه شورای 
شهر را نداشته باشند که بخش عمده آنها اجتماعی است. که کمیته ۳ نفره را 
بررسی می کنند که ببیند نیازمند به بازپس گیری هستند یا خیر. که تعداد زیادی 
بازپس گیری می شود، و برخی با دستور قضائی پس گرفته شده و البته مقاومت هایی 

هم وجود دارد که با همکاری دادستان پیگیری می شود.
به شکل مزایده  وی راجع به فروش املاک شهرداری گفت: فروش عمدتاً 
است و سازمان املاک قیمت را کارشناسی می کند و برخی از مزایده ها مورد توجه 
نیست و عمارت اقدسیه نیز به مزایده گذاشته شده و متقاضی هم هست در حال 

گذر فرایند است.
حناچی در خصوص لغو طرح ترافیک و حواشی پیرامون آن نیز توضیح داد: 
اواخر سال گذشته در نیمه اسفند طرح ترافیک را در شورای ترافیک لغو کردیم 
و بعدها در ستاد کرونا گفتند که لغو قبلی با مصوبه شورای ترافیک انجام دادید و 
می توانید این کار را انجام دهید و با توجه به اینکه ریاست این شورای ترافیک در 
تهران با شهردار تهران است، این تصمیم گرفته شد، اما به احترام صحبت وزیر به 

عقب افتاد.
وی ادامه داد: تعلیق یک هفته ای مجدد به دلیل بالا رفتن آمار کرونا گزارشی 
ارائه شد که نتیجه لغو طرح ترافیک باعث افزایش سفرهای ضروری بین شهری 
و  نمی دهیم  را سفارش  تقاضای سفر  ما در شهرداری  می شود در در حالی که 

مدیریت می کنیم.
شهردار تهران اظهار داشت: طرح ترافیک به یک هفته معلق شود تا اثرات آن 
بررسی شود اما مطالعات نشان می دهد که کشورهای دیگر نه تنها طرح های ترافیک 
را ملغی نکردند، بلکه شدت آن را هم افزایش دادند و مسیرهای دوچرخه و پیاده 

روی را توصیه کرده اند.
حناچی در خصوص مخاطراتی که برای کارکنان شهرداری اتفاق می افتد، با 
توجه به کشته شدن یک پاکبان در محدوده سیدخندان گفت: کسانی که طرف 
قرارداد مستقیم با شهرداری هستند در حین مأموریت شهرداری پیگیر مسائلشان 

هست. و در حال پیگیری حادثه هستیم.
بازسازی  حال  در  کرونا  اعتبارات  با  هم  حاضر  حال  در  اینکه  بیان  با  وی 
اتوبوس  بازسازی  دستگاه   ۵۰۰ داشت:  ابراز  هستیم،  تهران  شهر  اتوبوس های 
تسهیلات گرفته شده و چون اتوبوس را می توان به راحتی بازسازی کرد و عملًا 

بعد از بازسازی نو می شوند.
شهردار تهران در خصوص وعده هایش درباره رنگی کردن فضای شهر تهران 
با اشاره به اینکه تهران شهری خاکستری است گفت: این اتفاق در شهرهای بزرگ 
می افتد و ما به دنبال تبدیل رنگهای شهری به رنگهای شاد هستیم. چراکه رنگ هایی 
توصیه شده در دین ما هم رنگ های شاد هستند ولی عرف به سمت رنگ های سیاه 

و خاکستری حرکت کرده است.
وی افزود: سازمان زیباسازی مأمور به تعقیب این موضوع شده و به زودی برای 

اجرای طرح هایی در این زمینه ابلاغاتی خواهد داشت.
وی همچنین در خصوص مشکلات پله های برقی سطح شهر نیز گفت: به 
دلیل تحریم و مشکلانت درون سازمانی دچار مشکل شده بودیم که در حال رفع 

این معضل هستیم
معلق شود  هفته  به مدت یک  ترافیک  داشت: طرح  اظهار  تهران  شهردار 
تا اثرات آن بررسی شود اما مطالعات نشان می دهد که کشورهای دیگر نه تنها 
طرح های ترافیک را ملغی نکردند، بلکه شدت آن را هم افزایش دادند و مسیرهای 

دوچرخه و پیاده روی را توصیه کرده اند.
حناچی در خصوص مخاطراتی که برای کارکنان شهرداری اتفاق می افتد، با 
توجه به کشته شدن یک پاکبان در محدوده سیدخندان گفت: کسانی که طرف 
قرارداد مستقیم با شهرداری هستند در حین مأموریت شهرداری پیگیر مسائلشان 

هست و در حال پیگیری حادثه هستیم.
وی با بیان اینکه در حال حاضر با اعتبارات کرونا در حال بازسازی اتوبوس های 
شهر تهران هستیم، ابراز داشت: ۵۰۰ دستگاه بازسازی اتوبوس تسهیلات گرفته 
شده و چون اتوبوس را می توان به راحتی بازسازی کرد و عملًا بعد از بازسازی نو 

می شوند.
شهردار تهران در خصوص وعده هایش درباره رنگی کردن فضای شهر تهران 
با اشاره به اینکه تهران شهری خاکستری است گفت: این اتفاق در شهرهای بزرگ 
می افتد و ما به دنبال تبدیل رنگهای شهری به رنگهای شاد هستیم. چراکه رنگ هایی 
توصیه شده در دین ما هم رنگ های شاد هستند ولی عرف به سمت رنگ های سیاه 

و خاکستری حرکت کرده است.
وی افزود: سازمان زیباسازی مأمور به تعقیب این موضوع شده و به زودی برای 

اجرای طرح هایی در این زمینه ابلاغاتی خواهد داشت.
وی همچنین در خصوص مشکلات پله های برقی سطح شهر نیز گفت: به 
دلیل تحریم و مشکلات درون سازمانی دچار مشکل شده بودیم که در حال رفع 

این معضل هستیم.
حناچی با اشاره به اینکه امسال برای نخستین سال مجامع شرکت ها به موقع 
به تصویب رسیده است در حالی که هیچ گاه امکان نداشته مجمع مترو در تیرماه 
تشکیل شود و حتی مجمع بانک شهر، که یکی از موضوعات دعواهای ما با بانک 
مرکزی بود، گفت: نمی توان این مسائل را با ادعا بگذرانیم. چون بر اساس قانون 

تجارت باید این مجامع تشکیل شود.
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روزنامه صبح ایران

خطر ترک تحصیل در کمین دانش آموزان
وزیر آموزش و پرورش هشدار داد:

مدیرکل موزه ها و اموال منقول تاریخی 
وزارت  سوی  از  پیشنهادی  گفت:  کشور 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی به 
تولیت مرقد امام خمینی )ره( در شهر آفتاب 
مبنی بر در اختیار قرار دادن فضای ۲۵هزار 
متری، برای ایجاد مخزن امن داده شده است.
و  موزه ها  )مدیرکل  کارگر  محمدرضا 
انتقال  درباره  کشور(  تاریخی  منقول  اموال 
مرقد  زیرزمین  به  تاریخی  اشیای  از  تعدادی 
نیست  قرار  کرد:  تأکید  )ره(  خمینی  امام 

مخزن موزه ملی و اشیای آن به این مکان منتقل شود.
او افزود: در همه جای دنیا علاوه بر مخازن اصلی موزه ها، مخازن امن دیگری در مواقع 
اضطراری مانند جنگ، سیل، زلزله و... برای انتقال آثار و حفاظت از آن ها در نظر می گیرند. 
یکی از مکان هایی که می توان به عنوان مخزن امن در شرایط اضطراری به دلیل ساختار 
ساختمانی استانداردی که دارد از آن استفاده کرد، فضایی بالغ بر ۲۵ هزار متر مربع است 

که در شهر آفتاب قرار دارد.
به  این مکان  اختصاص  تصریح کرد:  تاریخی کشور  منقول  اموال  و  موزه ها  مدیرکل 
اداره  ایجاد مخزن امن از سوی  وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی برای 
کل موزه ها به تولیت مرقد امام خمینی )ره( پیشنهاد داده شده است، تا بخشی از فضای 

شهرآفتاب برای انجام کارهای فرهنگی در نظر گرفته شود.
او افزود: اگر استانداردهای جهانی که مدنظر ماست، در نظر گرفته شود، می توان به 

عنوان یک مخزن امن برای موزه ملی در مواقع اضطراری از این مکان استفاده کرد.
به عنوان  از شهرآفتاب  تا  آید  به وجود  آینده شرایطی   کارگر عنوان کرد: چناچه در 
مقصد گردشگری استفاده شود، می توان در کنار ایجاد مخزن امن، نمایشگاه های مختلف 
فرهنگی برگزار کرد.کارگر با اشاره به اینکه ایجاد مخازن امن برای حفظ آثار تاریخی در 
همه استان ها مدنظر قرار گرفته است، گفت: البته مخازن امنی که در این فضای ۲۵هزار 
متری شهر آفتاب در نظر گرفته شده هنوز اجرایی نشده است و این اقدام مستلزم اعتبار 

و اقدامات حقوقی است.

زیرزمین مرقد امام)ره( مخزن 
نشانه های خروج از رکود امن موزه ملی شود

کرونایی ظاهر شد؟

بانک مرکزی: نگرانی تعمیق رکود کاهش یافته است
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مدیرکل موزه ها: 
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